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Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.23.03.18 

 
Tilstede: Palle, Lone, Niels  
Ove, Anette, Klaus og Sanne 

Gæster: Ina fra Administrationen 

Afbud: Emilie 

Referent Sanne 

 
 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Formanden orienterer. 

Gennemgang af dagsorden til Beboermødet. Rettelser sendes til Kristina fra Vivabolig.  

Fremover ønsker bestyrelsen kun 1 suppleant, som indgår i repræsentantsskabet. 

Forslag 1 – vandafregning Individuelt lejlighed i Fyensgade  

Forslag 2 – renoveringsgulve i boperiode 

Forslag 3 – nye badeværelser ved fraflytning i Fyensgade 

Forslag 4 – sæbe og skyllemiddel. Der skal søges dispensation hvis man bruger egne midler. 

Forslag 5 – tillæg til husordenen: brug af egen vaskemaskine må kun foregå i tidsrummet mandag 

– fredag 07-20 – lørdag og søndag 09-20.  

Forslag 6 – der må ikke ryges på trapperne, vaskerier, lofter og kældre.  

Forslag 7 – tilføjelse til Husorden: der må ikke henkastes affald, herunder cigaret skodder ud fra 

altanerne. 

Forslag 8 – der må ikke holdes krybdyr, ”giftige” fjernes.  

Beboerrådgiverne kommer i dagsorden som et punkt inden eventuelt – måske. Vi mødes 

kl.17.30 til indskrivning. Spisning fra kl.18-19. Klaus orienterede om maden, som stiller med 

personalet. 

Lodtrækning blandt de fremmødte om en kurv som afslutning. Ellers får alle et net med 

morgentilbud, kaffe, After Eight chokolade og spangsberg flødeboller. Palle bestiller 130 

poser i Føtex.  

 

 

3. Driften 

Klaus orienterede om: 

Fremviste folder i forbindelse med nye vinduer. Forventninger og hvem hvad og hvor. Vi tager det 

som det kommer. Saltholmsgade og BHG 62 forventes færdig til oktober 2018. Anette sørger for at 

det kommer på afd.1s Facebook side.  

Fremover skal alle vinduer smøres 1 gang om året, for at vedligeholde.  

Byggemøder den sidste mandag i hver måned, Klaus, Klaus C, Frank og Jørgen P. Første møde 

den 28.05.18.  

Der er aldrig kommet et svar omkring dørene, men heller ingen udgifter.  

G4S rundere stadig – stikprøver.  

Træerne i afdelingen må gerne beskæres. Der er kommet et forslag fra kommunen om beskæring 

af træerne, så det bliver gjort ordentligt. Kroneløft hedder det.  
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De nye containere fungerer fint og det er billigere end de gamle. 

 

4. Økonomi – Ina præsenterede regnskab og budgettet.  

Eneste rettelse er konto 120, som reguleres fra 500.000 til 400.000 kr.  

 

5. Renoveringer 

Intet  

 

6. Samarbejde 

Intet 

 

7. På bedding 

Intet 

 

8. Runden 

Lone: intet 

Anette: bannerne: Sender nogle mærkelige signaler, så dem skal vi ikke bruge. Vi tager nogle 

billederne og bruger dem på FBs side 

Niels Ove: cykelrep-dagen mangler frivillige. Niels Ove og Sanne stiller op. Sanne og Anette 

efterlyser på FB. 

Sanne: intet 

Palle: intet 

 

9. Eventuelt 

Intet 

 

10. Næste møde 

16.04.18 kl.16-20. 

 

11. Mødet hævet kl. 21.00 

Niels Ove sørger for mad 

 

 


